
Aan de leden van de gemeenteraad van Leusden 
T.a.v. de raadsgriffier 
griffier@leusden.nl 
 
Betreft: Hamersveldseweg 115  
 
Geachte leden van de gemeenteraad, 
 
Hierbij wil ik een verzoek doen tot splitsing van de woning aan de Hamersveldseweg 115. Dit huis is 
sinds de jaren ’40 in het bezit van mijn vaders familie. Na het overlijden van zijn zus (en mijn tante) 
hebben wij (o.a. mijn zus en ik) dit huis geërfd. Met het oog op de toekomst willen wij hier graag in 
plaats van één groot huis, een twee onder één kap neerzetten en daar samen gaan wonen zodat wij  
voor elkaar kunnen zorgen. 
Het is dus onze bedoeling om op betreffend stuk grond te bouwen binnen de nu bestaande 
mogelijkheden . 
 
Tot nu toe heb ik steeds te horen gekregen dat het bouwen van een 2onder1kap niet mogelijk is 
aangezien het gemeentelijk en provinciaal beleid dit niet toestaat (verstedelijking).  Ik vraag mij af of 
dit wel verstedelijking is, aangezien we niet meer willen bouwen dan nu mag. 
 
Ik wil u hierbij dan ook verzoeken om in het kader van de omgevingsvisie en het nieuwe 
bestemmingsplan voor het buitengebied te overwegen situaties als deze mogelijk te maken in het 
nieuwe beleid. 
 
Wanneer nodig zal ik dit verzoek graag toelichten bij u of in de in de fracties. 
 
Met vriendelijke groet, 
 

  

 

mailto:griffier@leusden.nl

